
Obecné zastupiteľstvo Závažná Poruba 

 

Zápisnica č. 9/2022 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závažnej Porube 

konaného dňa 9. decembra  2022 

 

Prítomní: Vladimír Mlynček, Lucia Bačíková, Mgr. Peter Haviar, Peter Iľanovský, Ivan    

Jačala, Ing. Martin Jurečka, RSDr. Dušan Migaľa, Ing. Katarína Poliaková 
 

Program rokovania: 

1. Schválenie programu  rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Vyhodnotenie uznesenia prijatého na poslednom zastupiteľstve 

4. Zrušenie uznesenia č.27/2022 

5. Zásady odmeňovania poslancov 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2023-2025 

7. Zmena pracovného úväzku hlavného kontrolóra obce Závažná Poruba 

8. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023  

9. Plán a program zasadnutí obecného zastupiteľstva na I. polrok 2023 

10. Informovanie o poverení zastupovaním starostu obce Závažná Poruba 

11. Voľba predsedov a členov komisií obecného zastupiteľstva 

12. 12. Zriadenie a voľba predsedu a členov Komisie pre oznámenie funkcií,    zamestnaní, 

činností a majetkových pomerov verejných funkcionárov obce Závažná Poruba 

13. VZN č. 3/2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2018 v znení VZN č. 1/2019 a č. 

7/2021 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Závažná Poruba 

14. Predĺženie platnosti SPRO 

15. Oprávnenia a interpelácie 

16. Rôzne 

17. Záver 
 

K bodu 1  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír Mlynček. 

Predložil návrh programu rokovania s tým, že sa vypustí z programu bod 10 nakoľko si 

zástupcu starostu zvolí k 1.1.2023. Poslanci s upraveným programom súhlasili. 
 

K bodu 2 

Písaním zápisnice bola poverená: Ing. Andrea Uličná 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Peter Haviar, Peter Iľanovský 
 

K bodu 3 

uznesenie č. 31/2022  - splnené 

uznesenie č. 32/222  - splnené 

uznesenie č. 33/2022  – splnené 

uznesenie č. 34/2022 – splnené 
 

 

 



K bodu 4 

Keďže je potrebné vyhotoviť nový geometrický plán k odpredaju majetku vo vlastníctve 

obce,  je nutné zrušiť uznesenie č. 27/2022, v ktorom boli zastupiteľstvom schválené 

podmienky verejno-obchodnej súťaže  na odpredaj majetku vo vlastníctve obce. 
 

K bodu 5 

Starosta obce Vladimír Mlynček navrhol upraviť zásady odmeňovania poslancov, ktoré boli 

schválené v roku 2018.  Poslanci s predloženým návrhom zásad odmeňovania poslancov 

súhlasili a zásady schválili. 
 

K bodu 6 

Starosta obce  

• Poslancom bol návrh rozpočtu zaslaný v dostatočnom predstihu do e-mailovej pošty. 

Dňa 5.12.2022 sa konalo stretnutie niektorých poslancov, pána starostu a pani hlavnej 

kontrolórky v kancelárii obecného úradu ohľadom prerokovania rozpočtu obce 

Závažná Poruba. Pripomienky poslancom boli následne do rozpočtu zapracované.  
 

Lucia Bačíková 

• Ocenila stretnutie ohľadom rozpočtu  
 

Starosta obce 

• Pri komplikovanejších problematikách budeme organizovať podobné stretnutia 
 

Ing. Martin Jurečka 

• Navrhol zapracovať do rozpočtu aj financie na vysporiadanie pozemkov, nakoľko 

veľa pozemkov v obci nie je vysporiadaných 

• S vysporiadavaním pozemkov by bolo potrebné začať pracovať čím najskôr 
 

Ing. Iveta Jurečková 

• Aby bolo vysporiadanie pozemkov zapracované v bežnom rozpočte je potrebné mať 

k tomu podklady koľko to bude obec stáť finančných prostriedkov + ktorá lokalita sa 

bude vysporiadávať 
 

Starosta obce 

• Problematika s pozemkami ťaží celé Slovensko, sú to zložité vlastnícke vzťahy 

(neprededené pozemky.....) 

• Navrhuje počkať na úpravu legislatívy, ktorá by mala túto problematiku uľahčiť 

• Prioritou pre obec sú prístupové cesty  

• Pri prehodnocovaní rozpočtu na polroku 2023 sa môžeme tejto problematike začať 

venovať 
 

Poslanci rozpočet na rok 2023 -2025 jednohlasne schválili.  
 

K bodu 7 

Starosta obce navrhol hlavnej kontrolórke obce Závažná Poruba Ing. Ivete Jurečkovej  zvýšiť 

pracovný úväzok z 20% na 25%, nakoľko hlavná kontrolórka obce vykonáva konzultačné 

činnosti z dôvodu personálnych  zmien na úrade a vo vedení obce  v podstatne  väčšom 

rozsahu. 



RSDr. Dušan Migaľa 

• po preštudovaní plánu práce Hlavnej kontrolórky obce na I. polrok 2023, navrhuje  

zvýšiť úväzok hlavnej kontrolórky na 30% 

• taktiež poznamenal, že správy z vykonaných kontrol hlavnej kontrolórky obce sú 

spracované na vysokej úrovni 
 

Starosta dal hlasovať o zvýšení pracovného úväzku hlavnej kontrolórky obce z 20% na 30%. 

Poslanci odsúhlasili zvýšenie úväzku na 30%. 
 

K bodu 8 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Iveta Jurečková oboznámila poslancov s plánom kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2023, ktorý bol v zákonom stanovej lehote zverejnený aj na úradnej 

tabuli obce 15 dní pred konaním zastupiteľstva. 
 

K bodu 9 

Návrh plánu a programu zasadnutí bol zostavený na každý mesiac. Starosta obce navrhol 

poslancom, aby sa obecné zastupiteľstvo konalo každé dva mesiace a to v januári, marci 

a v máji. 
 

RSDr. Dušan Migaľa 

• odporúča dodržať pravidelnosť zastupiteľstiev, aby sa nenahromadili problémy, 

zastupiteľstvo bude konať operatívne 

• taktiež navrhuje zvolať zhromaždenie občanov 2x do roka a to v marci a v novembri 
 

Ing. Katarína Poliaková 

• pri predkladaní správ (školských zariadení, DSS, správy komisií .....) by bolo 

zastupiteľstvo časovo náročné 
 

Lucia Bačíková 

• navrhuje ponechať v prvom polroku 2023 zastupiteľstvá na mesačných bázach, aby sa 

aj nový poslanci lepšie orientovali v problematikách, ktoré rieši obecné zastupiteľstvo 
 

Ivan Jačala 

• poprosil pána starostu, aby v prípade zmeny termínu zastupiteľstva boli informovaní 

poslanci v dostatočnom časovom predstihu, nakoľko niektorí robia vo viac zmennej 

prevádzke a nie vždy sa dá pracovná zmena na poslednú chvíľu vymeniť 
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo pôvodne predložený návrh rokovaní tak, že zastupiteľstvo sa 

bude konať v prvom polroku 2023 každý mesiac, a to v posledný pondelok v mesiaci. 
 

K bodu 11 

Starosta obce navrhol poslancom,  aby boli zriadené aj toto volebné obdobie 3 komisie a to : 

1. Komisia finančná, regionálneho rozvoja a správy majetku 

2. Komisia životného prostredia, výstavby, ochrany verejného poriadku a dopravy 

3. Komisia vzdelania, zdravia, kultúry, športu a sociálnych vecí 

Každý poslanec by mal byť členom komisie. Komisia by mala mať minimálne 3 členov. 

V prípade riešenia problémov si komisia prizve odborníka v danej problematike. Vyzval 

poslancov, aby predložili návrhy tak, aby na rokovaní v januári 2023 boli komisie zriadené. 



Ing. Iveta Jurečková 

• v Štatúte obce máme uvedené, že komisia má minimálne 5 členov.  Predsedom 

komisie musí byť poslanec (s touto skutočnosťou nesúhlasil poslanec Mgr. Peter 

Haviar – navrhuje, aby si komisia volila predsedu, ktorý bude najviac fundovaný a 

nemusí to byť len poslanec) 

• do najbližšieho obecného zastupiteľstva je potrebné  upraviť štatút obce  
 

K bodu 12 

Starosta obce navrhol zriadiť komisiu pre oznámenie funkcií, zamestnaní, činností 

a majetkových pomerov verejných funkcionárov obce Závažná Poruba v zložení poslancov: 

Ivan Jačala, Ing. Katarína Poliaková a RSDr. Dušan Migaľa a ako zapisovateľku určil  Ing. 

Andreu Uličnú. 
 

K bodu 13 

Vzhľadom na stúpajúce ceny potravín je potrebné zmeniť VZN o určení výšky príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je 

obec Závažná Poruba. Dúfajme, že prepočet bude postačujúci na čo najdlhšiu dobu, 

poznamenal starosta obce. 
 

K bodu 14 

Aby sme v obci mohli pokračovať v projektoch s podporou EÚ je potrebné predĺžiť platnosť 

SPRO Horného Liptova. (Spoločný program rozvoja obcí). Na stretnutí Miestnej akčnej 

skupiny Horný Liptov, ktoré sa konalo 8.12.2022 boli starostom obcí Horného Liptova 

načrtnuté plány.  
 

K bodu 15 

Lucia Bačíkova 

• poďakovala sa vedeniu obce za riešenie šachty a kanála pri  ihrisku 
 

Ivan Jačala 

• informoval sa o poškodenej peci v DSS (starosta – pece majú svoju životnosť, jedna je 

od výroby poruchová, problém je v článku, článok je potrebné vymeniť, ale tieto pece 

sa v súčasnosti už nevyrábajú, pokúšame sa ale nový článok zabezpečiť. V kotolni 

obecného úradu sa nachádzajú 2 pece, jedna z nich by sa mohla premiestniť na DSS 

ak sa nepodarí zohnať porušený článok) 

• informoval sa, či je umiestnený poklop na šachte na Kostolnej ulici – áno 
 

Peter Iľanovský 

• na Ulici za Ohradami smerom z Kostolnej ulice, by bolo vhodné umiestniť zrkadlo 

vzhľadom na neprehľadnosť kvôli plotu a zeleni, ktorá je nasedená pri miestnej 

komunikácii 

• podľa informácií, by zrkadlo malo byť v garážach obecného úradu, treba ho len osadiť 
 

Ing. Martin Jurečka 

• do územného plánu, resp. do VZN obce navrhuje zapracovať obmedzenia ohľadom 

výšky plotov 



• do doplnku k územnému plánu č. 2 by bolo dobre zakresliť čiaru na cyklochodník 

z Okoličného do Závažnej Poruby (v prípade výstavby cyklochodníka by bol tento 

realizovaný cez projekt) 
 

Lucia Bačíková 

• navrhuje zreparovať oporný múr  na nižnom konci na  Hlavnej ulici pod domom súp. 

č. 47 a prípadne tam umiestniť zábradlie (starosta – bude to treba vybudovať na novo, 

bude to väčšia investícia) 
 

Ing. Katarína Poliaková 

• Pred 4 rokmi bol s urbárom diskutovaný projekt zázemia pre paraolympionikov, dnes 

opäť naberá aktuálnosť. Opäť ju oslovil pán Bohuš s pánom Ligdom, že budú k 

dispozícii výzvy, z ktorých sa projekt môže financovať. Potenciálny profi areál 

bežeckého lyžovania je prioritou Slovenska, avšak postaviť niečo, čo bude nevyužité, 

tak to nemá zmysel. Navrhuje v januári otvoriť túto tému komplexne na obecnom 

zastupiteľstve.  
 

K bodu 16 

Starosta obce: 

• zazmluvnili sme el. energiu pre jednotlivé odberné miesta obce 

• vyšla výzva na DSS na preplatenie zvýšených nákladov vo výške 9000 Eur (obec 

poslala žiadosť) 

• bola podpísaná zmluva zo zbernou spoločnosťou Ľupčianka na evidovanie odpadov 

od roku 2023 

• v telocvični bol doplnený zásobník plynu 

• v DSS máme palivo približne do konca marca 

• treba doplniť peletky do kotolne obecného úradu a základnej školy 

• dňa 5.12.2022 sa uskutočnilo prvé zasadnutie okrskovej komisie pre referendum 2023 

• bola spustená nová vianočná výzdoba 

• zúčastňuje sa rokovaní ohľadom zachovania nemocnice v Liptovskom Mikuláši 

 

Starosta obce ukončil rokovanie obecného zastupiteľstva 

 

 

 

Zapísala Ing. Andrea Uličná 

Závažná Poruba 11.12.2022 

 

         Vladimír Mlynček 

            starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Mgr. Peter Haviar   ................................ 

 

      Peter Iľanovský   ................................ 

 

 


